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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 20 juni 

2016 

20.00 tot 21:20 uur       

 

Voorzitter  :  Corrie Konijn 

Commissiegriffier :  Dimph van der Schuur 

 

Aanwezige commissieleden:  Matthijs de Moel (Heiloo-2000), Brenda Bruin (plv. VVD), Fons 

Hopman (D66), Hanny Kaan-Brink (CDA), Erik Smits (PvdA), 

Willem Gomes (NCPN), Elly Meriwani (E.66)  

 

Gasten :  ph Beens, ph Opdam, Ton Rutten (accommodatiebeleid)  

                       agendapunt 4 en 5, de heer Batelaar (agendapunt 4) 

Afwezig  :  mka ph Dellemijn, Ernest ten Hacken (VVD)  

 

 

01. Agendavaststelling 

Conform. 

02. Inspreekrecht 

Mevrouw Braam van Bibliotheek Heiloo spreekt in bij agendapunt 5. 

03. Mededelingen  

1. Mededelingen voorzitter 
Ernest ten Hacken van VVD is met kennisgeving afwezig en wordt vervangen door Brenda Bruin. 

2. Mededelingen portefeuillehouders  
Ph Beens deelt mede dat Axxicom op dit moment problemen heeft met het versturen van facturen 
aan hun cliënten en een achterstand heeft opgelopen. De cliënten zijn inmiddels op de hoogte 
gesteld en worden geïnformeerd over hoe de achterstand ingelopen gaat worden. De gemeente 
volgt het op de voet.  

3. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking inclusief de drie 
decentralisaties/Verbonden Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 

4. Mededelingen commissieleden 

03.b. Toezeggingenlijst 

 

TER ADVISERING 

 

04. Uitvoering werkzaamheden buitensportaccommodaties 

Portefeuillehouder M.R. Opdam bij dit punt uitgenodigd 

Voorstel 

1. In te stemmen met het naar voren halen van het investeringsbudget dat daartoe in 2017 is 

begroot ten behoeve van de dekking van de versnelde aanleg van het kunstgrasveld voor HSV in 

de zomer van 2016; 

2. in te stemmen met het uitvoeren van diverse aanvullende onderhoudswerkzaamheden 

voortkomend uit de nulmeting en deze kosten ten laste te brengen van de nog door uw raad in te 

stellen “bestemmingsreserve Accommodatievraagstukken”. 
 
 
Bespreking commissie 
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De commissie is blij met het voorstel en met de voorspoedige samenwerking met de B5. Wel geeft 
de commissie mee dat de naar voren te halen investering voor de versnelde aanleg van het 
kunstgrasveld voor HSV niet ten koste mag gaan van andere voorzieningen.   
 
Toezeggingen ph Opdam 
Het tweede punt in het voorstel aan de raad wordt aangepast (noot griffie: de bestemmingsreserve 
Accommodatievraagstukken al is ingesteld in de raadsvergadering op 6 juni 2016).  
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 11 juli 
2016 als hamerstuk. 

 

05. Nota’s Maatschappelijke Zaken 

Portefeuillehouders E. Beens en M.R. Opdam zijn bij dit punt uitgenodigd. 

Voorstel 
1. In te stemmen maatschappelijke organisaties richting te geven door het vaststellen van kaders 
en beleidsdoelen, en op basis van Samenspel invulling te geven aan het activiteitenaanbod Heiloo 
in plaats van het benoemen van kernactiviteiten; 
2. de nota Kunst en Cultuur ‘Leven en Beleven’ en de bijbehorende bijlage vast te stellen; 
3. te kiezen voor ambitieniveau 1 ‘Heiloo zet in op behoud huidig cultureel aanbod’ en het college 
de opdracht te geven voor de behandeling van de begroting 2017 met een dekkingsvoorstel te 
komen om dit ambitieniveau te realiseren; 
4. kennis te nemen van de nota Sport en Bewegen; 
5. kennis te nemen van de nota Veranderopgave maatschappelijk en bijbehorende bijlage;  
6. kennis te nemen van de nota ‘Beleidsontwikkeling op basis van Samenspel’. 
 
Bespreking commissie 
De commissie geeft de complimenten aan de samenstellers van de stukken en over de aanpak 
van de totstandkoming van de nota’s dmv samenspel. 
D66 vindt dat deze aanpak vaker gehanteerd mag gaan worden. Mist wel een overzicht van 
partijen die input hebben gegeven en wat hun input daadwerkelijk was. Stemt in met de keuze van 
het ambitieniveau. De dekking mag niet ten laste komen van andere voorzieningen. 
PvdA is blij met de “reparatie” van de bezuinigingen van de afgelopen jaren. Vindt dat er de 
afgelopen jaren veel te diep gesneden is in deze sector. Heeft in NHD gelezen dat de al geplande 
bezuiniging van € 75.000,- niet door zou gaan. Wil weten hoe dit zit. Vraagt zich af hoe de 
toekomst van de muziek- en dansschool er uit komt te zien. Heeft geconstateerd dat voor de 
bibliotheek de bodem is bereikt, vraagt zich af of de bibliotheek een goedkoper onderkomen kan 
vinden en wat de gemeente daar van zou vinden.   
NCPN stelt een aantal technische vragen. De voorzitter wijst NCPN er op dat technische vragen 
voorafgaand aan de vergadering via de griffie gesteld dienen te worden. Als de NCPN ze via de 
griffie stelt, zal er voor de raadsvergadering op 11 juli antwoord komen. NCPN is tegen het 
cultuurconvenant met Taqa. Vindt dat de instellingen het slachtoffer zijn geworden van onnodige 
bezuinigingen. Stelt voor de BKR schilderijen te verkopen. NCPN kan nog niet kiezen welk 
ambitieniveau zijn voorkeur heeft. 
CDA is het eens met de keuze voor ambitieniveau 1. De organisaties zijn nu aan zet. Hoopt dat de 
contacten met de organisaties goed zullen blijven en dat de veranderopgave goed zal verlopen. 
VVD hoopt dat de discussie over het maatschappelijk vastgoed door blijft gaan. Hier is heel veel 
aandacht aan besteed. Complimenten hiervoor. Had wel graag meteen al een dekkingsvoorstel 
willen zien. 
Heiloo-2000 vraagt zich af waar de organisaties de komende jaren heen willen en hoe ze dit willen 
bereiken. Is benieuwd hoe de organisaties deze vorm van samenspel hebben ervaren. Blij met het 
voorgestelde ambitieniveau. De keerzijde kan zijn dat de organisaties achterover gaan leunen en 
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afwachten. Heeft er alle vertrouwen in dat de gemeente met de organisaties tot een vruchtbare 
samenwerking komt. Vraagt zich af of er niet een nieuw subsidiebeleid moet komen om 
organisaties creatief te laten zijn. Hoopt dat de nota een steun in de rug is om verder te gaan. 
E.66 vraagt zich af of alles dan niet blijft zoals het was als er gekozen wordt voor ambitieniveau 1. 
Hoeveel ruimte is er voor nieuwe ideeën? Is blij met het samenwerken en het samenspel tussen 
de gemeenten en de organisaties. Vraagt waarom er geen BUCH stuk over Kunst & Cultuur is 
geschreven. 
  
De voorzitter concludeert dat de commissie tevreden is over de wijze van de totstandkoming van 
de nota’s en de aanpak tot nu toe. 
  
Ph Beens geeft aan dat het belangrijk is om door middel van samenspel vinger aan de pols te 
houden bij de bibliotheek en de muziek- en dansschool. De taakstelling van €75000,- en de 
marktconforme tarieven houden de bestuurders en vrijwilligers van de organisaties erg bezig. 
Ph verzekert de commissie dat het college zeker doorgaat met samenspel.  
Ph Beens heeft op verzoek van de commissie genoteerd dat de dekking van het ambitieniveau niet 
ten laste mag komen van andere voorzieningen. 
 
Toezeggingen ph Beens 
Ph zegt toe dat de dekking van het ambitieniveau niet ten koste mag gaan van andere instellingen. 
Ph bekijkt of het een idee is om de BKR schilderijen te verkopen, ph komt hier op terug. 
Ph neemt het verzoek van D66 ter harte om een inventarisatie van de concrete reacties van de 
partijen op het conceptvoorstel in de toekomst ter informatie bij de stukken te voegen. 
NCPN stuurt de technische vragen naar de griffie en dan volgt de beantwoording voor de Raad 
van 11 juli aanstaande. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 11 juli 
2016 als bespreekstuk. NCPN wacht eerst de beantwoording van de vragen af. Mede in verband 
hiermee gaat dit voorstel als bespreekstuk naar de raad. 

 

05. Informatie-uitwisseling commissieleden 

Geen. 

 

Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt.  
Dit verslag is te beluisteren via de website www.heiloo.nl (en via iBabs) bij de 
desbetreffende vergaderdatum.  
U kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker 
 

http://www.heiloo.nl/

